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Møtereferat 
 

Aktivitet: Styremøte IF Frøy 07.05.2024 

Deltagere: 
 
 
 
 
 
Fravær:                                  

Morten Forland, Jørn Michalsen, Anne Mette Klokkerud, 
Henriette Angelica Bakkeli Götz, Thomas Gøtz, Morten Riis 
Andersen, Petter Farstadvoll, Anders Røynås 
 
 
 
Petter Tiltnes 

 
Dato: 

 
07.05.2024 

Tid og sted Kl 18:30 Skullerud næringspark, Teams møte 
Innkalt ved: Morten Forland 
Referent: Anne Mette Klokkerud 

 
 
 

 
 

Saksliste 
 

Sak: Ansvarlig: Referat: 

Velkommen - godkjenning av 
møtereferat 

Morten 
Forland 

Møtereferat 09.04.2024 godkjent.  
 

Oppdatering fra daglig leder Jørn 
Michalsen 

Prioriterte oppgaver side forrige møte  

• Planlegging ritt – spesielt Oslo tredagers  

• Arrangørmøte fellesstart 11.4  

• Styrkeprøvens planer om å arrangere ritt    
         utenfor NCFs terminliste og lisenser   

• Publisering av diverse saker på froy.no  

• Møte om sykkelanlegg i Oslo 25. april  

• Sykkeldag Høyenhall skole 30. april  

• Møte med Sparebank 1 Øst  

• Møtet med Strawberry om hotellavtale ritt  
  
Prioriterte oppgaver fremover  

• Være med på gjennomføring åtte ritt  

• Generalforsamling i Styrkeprøven AS 15. mai  

• Åpen time i NCF 21. mai  

• Følge opp ungdom i arbeid   

• Arbeid med Nye stier – sponsoravtaler  

• Jobbe med rekruttering, sammen med      
                                   Henriette og resten av styret  

Rapport/innspill fra 
Landeveiskomiteen – herunder ”elite” 

Morten Riis 
Andersen/ 
Espen 
Hillmann 

Morten R. A:  
Fellestreningene er godt i gang. Noe nedgang i gruppe 4 i forhold 
til tidligere, men de er flinke til å legge ut når det er trening.   
Gruppe 3 har hatt gode tall på treningene og også på 
søndagsturene.  
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Ritt  
Gruppene var godt representert i Enebakk rundt 1.mai og det ble 
rapportert om gode tider som de var fornøyde med. Pga. en lang 
vinter hadde man nok ikke fått trent så godt sammen som ønsket. I 
lys av dette kan man si seg godt fornøyd.  

 

NM gateritt  
Har gjort noen tiltak denne uken for å få flere til å hjelpe til med å 
sette opp gjerder. Foreløpig har 3 meldt seg etter at vi la ut på G3 
sidene på FB.  

 

Color Line Tour  
Det blir 15 til start i Kristiansand og påmelding er nå stoppet. Vi 
hadde håpet på noen til, men er allikevel godt fornøyd med 
gruppen og antallet, som blir greit å holde orden på. Vi har hatt en 
trening sammen, og har invitert til nok en trening kommende 
tirsdag slik at vi blir bedre kjent og får trent på samkjøring. Utover 
har jeg bekreftet endelig antall rom til hotellet og booket plass i 
restauranten for middag kvelden før rittet. Undertegnede og Geir 
Tresselt blir kapteiner i rittet.  
 
Planer framover  
Følger opp gruppene og vil oppmuntre de til å kjøre ritt framover. 
Flere av gruppene har nå Randsfjorden rundt som satsningsritt.  
  
Espen H: Sesongåpning sist helg. Juniorklassen lørd, Aksel nr. 3, 
Borgar nr. 28. Veldig bra og aktiv kjøring. Regionslag Hero, Frøy 
Bygdøy i samarbeide. Nivået er høyt. Joel punkterte. Aleksander 
kjørte, Røyse er tøff bakke. Sønd, Joel ny punktering, Aleksander 
kjørte et par runder før han ble tatt ut. 
 
En gjeng er snart på vei til Danmark «Tour The Himmelfart».  

Rapport/innspill fra Terrengkomiteen 
– herunder ”elite” 

Petter 
Tiltnes/Petter 
Farstadvoll 

Petter T: Rittsesongen er i gang for ungdom og oppover med NC 
hos Soon og Rye med kjempe resultater for IF Frøy – vi er Norges 
beste terrengklubb.   
KIDS er godt i gang med trening og det er løpende opptak i alle 
grupper. Fått inn en del nye trenere.   
@Henriette –  ta en ny runde med innhenting av Politiattester.  
KALAS Cup er snart i gang, og en viktig arena for de minste å teste 
ut ritt på. Håper på stor deltakelse her, og på eget ritt på Skullerud, 
som er neste NCritt.    

 

Til styre 7.5.24 : 
Det er behov for klare rettingslinjer fra styret på hva vi dekker 
økonomisk for de som har Elitekontrakt.   
Elitekontrakt i terreng betyr ikke nødvndigvis at man får støtte i 
alle grener. Det er mottatt søknader som venter på svar.  

 

Jobbes med av leder terreng fremover:   
Gruppen Sti 15+ mangler trener og har dermed ikke kommet i 
gang. Her må noen foreldre melde seg, ellers legges gruppen ned. 
Det er sendt ut e-post og melding på Spond til alle foreldre i denne 
gruppen. Trener for gruppen i 2023 har gitt seg. Regner med 
snarlig avklaring her.   
Sende ut lister til Elite-utøvere – så de kan delta som trenere 2 
ganger i løpet av sesongen. Svare på søknader om støtte.  
  
Petter F:  
Elite: Frøy har flere utøvere som er med landslaget til EM. Elite har 
kjørt ritt i Son, Brasil og Rye. Gikk supert bra ute. Bra sykling over 
hele fjøla. Tre på vei til Romania for sykling, Martin, Oda og Aksel.  
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Rapport/innspill fra Banekomiteen – 
herunder ”elite” 

Espen 
Hillmann 

Banen i Asker: Settes opp kurs for derny kjøring. Da kan de som er 
med neste vinter kjøre pes. Vil bli et møte snart i forhold til ritt.  
 
Sesongåpning sist helg, TV-2 har vært på innspilling med kjendiser, 
reality-program på banen. De som har trent jevnlig inne på 
velodromen har hatt godt utvikling. 
 

Rapport/innspill fra markeds-
/sponsorkomiteen 

Jørn 
Michalsen 

Stadig møter med Nye Stier. Blir tv-dekning av media under 
kommende NM gateritt. Forsøker å få til god reklame på gjerder 
m.m. Mottatt støtte i fra Uno-X og Oslo kommune. 

Rapport/innspill fra materialforvalter Thomas Gøtz Bilen er i full bruk. Lageret er det ryddet på, så lettere å komme inn 
og ut. 

Økonomi - Budsjett Anders 
Røynås 

Gjennomgang regnskap/tall pr. 30.04.24. Mye aktiviteter seneste 
uker, en del utgifter i den anledning. Resultatet ser godt ut for 
inneværende periode. 

Rapport/innspill fra 
rekrutteringsansvarlig 

Henriette 
Angelica 
Bakkeli Götz 

Antall medlemmer i klubben:  
Ved forrige styremøte var det 753 medlemmer. Pr. Dags dato har 
vi fått flere medlemmer, med 779. Fra forrige styremøte har 
andelen menn i klubben økt med 21, og damer 2.   
I mai 2023 hadde klubben 761 medlemmer, så i forhold til i fjor har 
vi 18 flere medlemmer.   

Rapport/innspill fra ritt og 
arrangementskomiteen 

Jørn 
Michalsen 

Espen H:  
Gateritt NM – Gjennomgang av budsjett NM Gateritt. Mottar 
støtte til tre ritt. 
NC 2024 – skal arrangeres 
Tour of Norway for Kids – skal arrangeres 
Søknad til Norway Cross må sendes inn 

Oppfølgning fra forrige møte: 
 
Oppfølgning manglende utbetaling 
 
 
 
 
Status Styrkeprøven 
 
 
 
 
Sykkelanlegg i Leirskallen 

 
 
Jørn 
Michalsen 
 
 
 
Morten 
Forland/ 
Jørn 
Michalsen 
 
Morten 
Forland 
 
 
 
 
 
 

 
 
Oppsummering manglende utbetaling fra fondet etter Oslo 
Cyklekrets   
Det var møte i Asker og Bærum forliksråd 17. april 2024. Espen 
Hillmann representerte Frøy, og redegjorde for resultatet i saken. 
 
Saken er løst positivt ved at Styrkerpøven AS i tråd med Frøy sine 
ønsker og krav har tatt selskapets ritt tilbake på Norges 
Cykleforbunds terminliste, lisenssystem, og regelverk. 
  
 
BYM har informert om at de ikke har anledning til å konkludere  
utredningen før neste år. Dette grunnet standard leveringsfrist på 
kartleggingsrapporter, og videre saksgang, internt i Bymiljøetaten. 
Beskjeden BYM nylig har fått er at rapporten vedrørende vilt og 
naturtyper i Leirskallen vil foreligge neste vår.  
 
BYM gir beskjed så fort vi får den, slik at utredningen kan 
konkluderes og avsluttes. 

Innkomne forslag: 
 
Rammeverk for søknader om 
økonomisk støtte til eliteutøvere 
 
 
 
 

 
 
Morten 
Forland/ 
Petter Tiltnes/ 
Petter 
Farstadvoll/ 
 

 
 
Saken gjelder å få på plass et bedre rammeverk for vurdering av 
økonomisk støtte til eliteutøvere. 
 
Vi har et rammeverk i dag (elitekontrakt) men ser at denne har en 
del mangler. F.eks hvis/når ryttere deltar på tvers av sine grupper. 
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Tilbud «Orgbrain» 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Jørn 
Michalsen 

(typisk rytter på elite-terreng som ønsker støtte til å sykle 
landeveis-ritt, og motsatt).  
 
Det er positivt at flere eliteutøvere er ivrige og gjør det godt på 
tvers av gruppene og i flere grener. Dette bør videre støttes av 
klubben.  
 
Det bør fortrinnsvis settes ned en egen gruppe for gjennomgang og 
forbedring/klargjøring av vilkår for økonomisk støtte gjennom 
elitekontrakt. 
 
Styret tar en gjennomgang av dagens elitekontrakt, og gjeldende 
vilkår for tildeling av økonomisk støtte til respektive eliteutøvere 
når sesongen er over til høsten. 
 
 
 
Utsettes – Vurderes senere evt. 

Neste Styremøte Tirsd 26.06.24  
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